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Schriftelijke vragen ex. Artikel 40 van het Regelement van Orde 

gemeenteraad Twenterand gericht aan het College van B en W Twenterand 

 

Fractie:  PvdA – GroenLinks Twenterand 

Onderwerp: elektrificatie spoorlijn Almelo - Marienberg 

Datum:  7 februari 
 

 

Inleiding 
 
Op 22 januari 2024 is er een motie aangenomen van het Tweede Kamerlid van de 
GroenLinks PvdA, dhr. de Hoop waarin aan de regering wordt gevraagd om in overleg te 
gaan over de manier waar op het Rijk kan bijdragen aan de elektrificatie van de spoorlijn 
Almelo – Mariënberg. 
 
Deze elektrificatie is ook een wens van de gemeente Twenterand en in het bijzonder van de 
PvdA GroenLinks Twenterand. We zijn dan ook verheugd met deze motie. 
 
Wij vinden dat dit voortvarend opgepakt moet worden en dat de gemeente Twenterand hierin 
een actieve rol moet nemen. 
 
Wij hebben daarom de volgende vragen: 
 

1. Bent u op de hoogte van de motie van de GroenLinks PvdA in de Tweede Kamer 
over de elektrificatie van de spoorlijn Almelo – Mariënberg en de oproep aan de 
regering om in overleg te gaan met de Provincie Overijssel om de elektrificatie te 
realiseren? 

2. Zo, ja bent u bereid om hierover op korte termijn met de betrokken gemeenten 
(Almelo en Hardenberg) en met de Provincie in overleg te gaan over de realisatie van 
de elektrificatie van de spoorlijn Almelo – Mariënberg en hierin de belangen van de 
gemeente Twenterand optimaal en evenwichtig te behartigen? 

 
Namens PvdA GroenLinks Twenterand, 
 
 
Stephan Reusken 
Fractievoorzitter 
 


